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Zitting van 18.09.18

#Onderwerp : Mondelinge vraag van Jos Betrand bettreffende het containerpark.#

Openbare zitting

Ik word regelmatig aangesproken door inwoners van onze gemeente m.b.t. de toegang tot het containerpark
voor mensen die niet over een auto beschikken. Op de gemeentelijke website is er sprake van “voertuigen”
maar betekent dit ook fietsen, bakfietsen, aanhangwagens voor fietsen. In de folder van Brussel-net mbt de
uitbreiding van de toegang tot het containerpark van Oudergem tot Etterbeek en Elsene, staat dan weer
expliciet dat fietsers (ook bakfietsen?) zijn toegelaten (wat in de vorige versie van de folder die je op de
gemeentelijke website aantreft niet het geval is). Dit doet vooronderstellen dat voetgangers niet toegelaten
zijn, maar dit wordt niet expliciet gezegd. Ik hoor dat voetgangers de toegang wordt geweigerd.
Ik verneem ook dat het nog altijd onmogelijk is om klein asbest afval (vb de oude bloembakken) aan te
bieden aan het containerpark, mensen worden nog altijd doorverwezen naar Anderlecht… zij doen dat dus
niet en gooien het maar in de witte zak…
Het containerpark mag dan al overgedragen zijn aan het gewest en het college dus niet langer bevoegd voor
de uitbating, toch lijkt me belangrijk om onze inwoners een zo goed mogelijke dienstverlening te helpen
geven en desgevallend daarop aan te dringen bij de gewestelijke instanties. Het lijkt me ook aangewezen dat
de informatie die de gemeente geeft, zo nauwkeurig mogelijk is. Dus mijn tweeledige vraag:

Mag ik van u weten wat nu de juiste regel is om toegang te krijgen tot het containerpark en mag ik
dan ook vragen om dit ook explicieter in de communicatie van de gemeente o.a. op de website te laten
opnemen?

Is het mogelijk om het probleem van het klein asbest afval bij Brussel.net aan te kaarten of om
eventueel in samenwerking met Brussel.net een speciale collecte te houden van klein asbest afval?

De Raad neemt kennis.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 19 september 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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